
 

 
 huidige 318 bussen zouden daar per 9 december a.s. 480 bussen bijkomen. Dit is meer 

dan een verdubbeling: 798 bussen over de Oranjeboulevard. Een straat die de kwaliteit moet 
krijgen van een woon- en verblijfsgebied. En dat is voor ons bewoners een groot probleem. 
Naast dit reguliere busverkeer rijden er ook met grote regelmaat de vervangend-
vervoerbussen van NS, busvervoer naar het Congrescentrum, partybussen en internationale 
bussen. 

 

 

 

nog niet in 2018 mee te beginnen vanwege de reconstructie 
van het Julianaplein. (Zie bijgevoegde brief.)
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